
          PROJEKT 

UCHWAŁA NR …./…/2022 

RADY GMINY WIELISZEW 

 

z dnia 28 października 2022 r. 

 

 

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców osiedla Royal w Wieliszewie 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 i art. 18b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2022 r., poz. 559 z późn. zm.) oraz 6 ust. 2, art. 9 ust. 2, art. 10 ust. 

1, art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r., poz. 870) 

Rada Gminy Wieliszew uchwala, co następuje:  

§ 1. Rada Gminy Wieliszew rozpatrzyła petycję mieszkańców osiedla Royal w miejscowości 

Wieliszew z dn. 15.09.2022 roku (data wpływu 19.09.2022) w sprawie zmiany lokalizacji 

skateparku zgodnie z uzasadnieniem, stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały. 

 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy do powiadomienia osoby 

reprezentującej wnoszących petycję  o sposobie jej rozpatrzenia poprzez przesłanie treści 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

  



UZASADNIENIE 

W dniu 19.09.2022 r. do Urzędu Gminy Wieliszew wpłynęła petycja mieszkańców osiedla 

Royal w miejscowości Wieliszew, pod którą podpisało się 100 osób z prośbą do Radnych 

Gminy Wieliszew o podjęcie działań, aby zmienić lokalizację planowanej inwestycji 

skateparku przy tym osiedlu.  

Mieszkańcy osiedla argumentują, że inwestycja planowana jest w zbyt bliskiej odległości 

od bloków osiedla Royal.  Mieszkańcy podkreślają, że ich główną obawą jest hałas, który 

będzie generowany przez użytkowników skateparku.  

W dniu 28 września 2022 roku, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji dokonała analizy treści 

petycji z dnia 19.09.2022 roku. Petycja została poddana kolejnej analizie w dniu 6 

października 2022 roku.  

W trakcie posiedzenia zostały przedstawione argumenty za realizacją inwestycji w 

pierwotnie wskazanej lokalizacji. Zmiana lokalizacji wiązałaby się z utratą dotacji środków 

z Samorządu Województwa Mazowieckiego na realizację inwestycji. Ponadto tereny 

przewidziane pod budowę skateparku przy osiedlu Royal są tylko i wyłącznie przeznaczone 

pod obiekty sportowe. Aby zminimalizować hałas związany z użytkowaniem skateparku 

Komisja rekomenduje stworzenie „zielonej infrastruktury”, która będzie asymilować 

miejsce inwestycji od bezpośredniego sąsiedztwa. Nadto Wójt Gminy Wielisze przedstawił 

rozwiązania, które mają gwarantować wygłuszenie ewentualnych uciążliwości związanych 

z korzystaniem ze skateparku.  

Rada Gminy Wieliszew podzielając opinię przedstawioną przez Komisję Skarg, Wniosków  

i Petycji postanawia o nieuwzględnianiu petycji.  

 

 

 

 
 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji  

 

 

 

 

Renata Gostkowska-Maczuga 


